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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

  

RĒZEKNES NOVADA DOME 

TAUTSAIMNIECĪBAS ATTĪSTĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

 Rēzeknē 
 
2024. gada 26. septembrī Nr. 18 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:00 
Sēde atklāta plkst. 09:00 
Sēdes veids - atklāta 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Guntis Rasims  
 
Sēdi protokolē: Sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Domes priekšsēdētāja vietnieks Georgijs Jevsikovs, Deputāts Aija 
Kiserovska, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Rita 
Tērauda, Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts Gunārs Smeilis, 

 deputāti: Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Aivars Buharins, Deputāts Vilis Deksnis 
(no plkst.9:00 līdz. plkst.10:00 un no 10:07 līdz plkst.10:57), Deputāts Jānis Freibergs (no 
plkst.9:00 līdz plkst.9:05 un no plkst.10:15 līdz plkst.10:57), Deputāts Felicija Leščinska, 
Deputāts Anita Ludborža, Deputāts Artūrs Šķesters, Deputāts Inta Brence, Deputāts Guna 
Popova, Deputāts Jolanta Smane. 

 
Uzaicinātie: 

 Evita Malinovska (24.§) 
 

Darba kārtībā: 
 
1. Par Rēzeknes novada pašvaldības Uzņēmēju konsultatīvās padomes nolikuma izdošanu. 

2. Par Rēzeknes novada pašvaldības 2024. gada 3. oktobra noteikumu Nr. 30 “Rēzeknes 
novada pašvaldības konkursa „Rēzeknes novada uzņēmums” noteikumi” izdošanu. 

3. Par pašvaldības nozīmes ceļa statusa piešķiršanu ceļa posmam Viļānu pagasta Ugriniekos. 

4. Par rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7880 004 0483 
reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Pušas pagastā. 

5. Par mantojamās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7854 007 **** sadali Gaigalavas 
pagastā. 

6. Par mantojamās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7856 006 **** sadali Griškānu 
pagastā. 

7. Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7886 006 0586 sadali 
Sakstagala pagastā. 
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8. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Dekšāres 
pagastā, Rēzeknes novadā. 

9. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)" Feimaņu 
pagastā. 

10. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Viļānu pagastā, 
Rēzeknes novadā. 

11. Par priekšfinansējuma piešķiršanu projekta “Vienota komanda - panākumu atslēga” 
realizācijai Dricānu apvienības pārvaldē. 

12. Par priekšfinansējuma piešķiršanu projekta “Impulss” ietvaros. 

13. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Apgaismojums Bērzgales KN skatuvei” ietvaros. 

14. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Atpūtas vietas ierīkošana pie Rāznas ezera, 
Mākoņkalna pagasta Lipuškos” ietvaros. 

15. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “F. Trasuna muzeja “Kolnasāta” memoriālās mājas 
vides pieejamības nodrošināšana personām ar īpašām vajadzībām” ietvaros. 

16. Par līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai „Griškānu pagasta sieviešu klubs “Smaids” 
projekta „Čigānu tērpu atjaunošana un papildināšana Griškānu pagasta vokālajam 
ansamblim “Čarger”” ietvaros. 

17. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Iekārtu iegāde Pušas pagasta bērnu rotaļu 
laukumam'' ietvaros. 

18. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Inventāra iegāde Gaigalavas kultūras namam” 
ietvaros. 

19. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Jautriem mirkļiem un aktīvam dzīvesveidam” 
ietvaros. 

20. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Lūznavas muižas āra virtuves iegāde’’ ietvaros. 

21. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Priekšgaismas Nautrēnu sporta halles – kultūras 
nama skatuvei” ietvaros. 

22. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Priekškara un žalūziju iegāde Nagļu tautas 
namam’’ ietvaros. 

23. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Štikānu kultūras nama siltināšana’’ ietvaros. 

24. Par iesnieguma par iniciatīvu “Par Rēzeknes novada Strūžānu purvu bez vēja ģeneratoriem” 
izskatīšanu. 

25. Informatīvais ziņojums par saņemtajiem iedzīvotāju iesniegumiem pret vēja parku Strūžānu 
pagastā. 

26. Par dalību projektā “Viļānu muižas parka svētku aprīkojuma iegāde” un līdzfinansējuma 
piešķiršanu. 

27. Par dalību projektā “Skatītāju tribīņu iegāde Viļānu sporta hallei ” un līdzfinansējuma 
piešķiršanu. 

28. Par dalību projektā “Daudzfunkcionālais sporta laukums " Enerģijas parks"” un 
līdzfinansējuma piešķiršanu. 

29. Par līdzfinansējuma piešķiršanu Viļānu Mūzikas un mākslas skolas atbalsta biedrībai 
projekta “Mobilās skatuves grīdas iegāde ārtelpu un telpu kultūrizglītojošo pasākumu 
organizēšanai Rēzeknes novadā” ietvaros. 

 
 
 

1.§ 
Par Rēzeknes novada pašvaldības Uzņēmēju konsultatīvās padomes nolikuma izdošanu 



3 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Ziņo Liāna Runča: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par Rēzeknes novada pašvaldības Uzņēmēju konsultatīvās padomes 
nolikuma izdošanu. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

(papildina Liānas Runčas ziņojumu) 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Sapulces varētu notikt pašvaldības ēkā, kopā ar pašvaldības pārstāvjiem. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Padomei ir jāsanāk vismaz 2 reizes gadā. Var arī biežāk. Ir apspriesti arī 
jautājumi, ko no pašvaldības puses regulāri varētu iekļaut. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Guntis 
Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna Zenčenko, Zigfrīds 
Lukaševičs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par Rēzeknes novada pašvaldības Uzņēmēju 
konsultatīvās padomes nolikuma izdošanu". 

 
2.§ 

Par Rēzeknes novada pašvaldības 2024. gada 3. oktobra noteikumu Nr. 30 “Rēzeknes 
novada pašvaldības konkursa „Rēzeknes novada uzņēmums” noteikumi” izdošanu 

Ziņo Liāna Runča: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 3.oktobra noteikumu Nr.30 
“Rēzeknes novada pašvaldības konkursa „Rēzeknes novada uzņēmums” 
noteikumi” izdošanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Guntis 
Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna Zenčenko, Zigfrīds 
Lukaševičs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par Rēzeknes novada pašvaldības 2024. 
gada 3. oktobra noteikumu Nr. 30 “Rēzeknes novada pašvaldības 
konkursa „Rēzeknes novada uzņēmums” noteikumi” izdošanu". 

 
3.§ 

Par pašvaldības nozīmes ceļa statusa piešķiršanu ceļa posmam Viļānu pagasta Ugriniekos 
Ziņo Juris Zvīdriņš: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par pašvaldības nozīmes ceļa statusa piešķiršanu ceļa posmam Viļānu 
pagasta Ugriniekos. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Te ir diezgan blīvi apdzīvota teritorija. Vai šī ceļa platums atbilst kaut 
kādām normām, lai to ziemā varētu normāli iztīrīt, ņemot vērā, ka tur ir 
šaura apbūve? 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Tur ir šaura apbūve un robeža ir pa ceļa vidu. Reālais brauktuves platums 
ir 3 metri un kopējais garums ir 611 metri (sniedz detalizētu informāciju) 

Par lēmumu balso: 



4 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības nozīmes ceļa statusa 
piešķiršanu ceļa posmam Viļānu pagasta Ugriniekos". 

 
4.§ 

Par rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7880 004 
0483 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Pušas pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Maltas apvienības pārvaldes 2024.gada 17.septembra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā 
domes sēdē par rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes vienības ar 
kadastra apzīmējumu 7880 004 0483 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz 
pašvaldības vārda Pušas pagastā. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Ko plānots darīt ar šo zemes gabalu? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Zemes vienība tiks uzmērīta, ierakstīta zemesgrāmatā. Ko tālāk plānots 
darīt ar zemes vienību, ir jājautā apvienības pārvaldei. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Vairāk informācijas nav? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Nē, nav. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Būtu labi, ja būtu arī apvienības skaidrojums. 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Tad turpmāk tiks piesaistīts arī apvienības speciālists. Lai viņš iet uz 
komiteju sēdēm un domes sēdēm un skaidro. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Mēs vienkārši gribam saprast, ko apvienības plāno darīt. 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Visas zemes ir jāiereģistrē zemesgrāmatā. Tikai tad jāsaprot, ko ar tām 
darīt. Šī zemes vienība atrodas pie ceļa, un tikai pēc mērniecības datiem 
tiks noteikts, ko ar šo zemi darīs. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

(izsaka viedokli un sniedz informāciju par meža saimniecības plāna 
izstrādes mērķi) 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Vispirms būtu jāaicina apvienību vadītājus, lai viņi pasaka, kas būs 
nākamais mērķis. 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

(izsaka viedokli) 

Izsaka viedokli 
Deputāti, ziņotājs 
Marta Vizule: 

(debatē) 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 
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"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes 
vienības ar kadastra apzīmējumu 7880 004 0483 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Pušas pagastā". 

 
5.§ 

Par mantojamās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7854 007 **** sadali Gaigalavas 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot L.M., S.K., T.B. 2024.gada 19.septembra iesniegumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
mantojamās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7854 007 **** 
sadali Gaigalavas pagastā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par mantojamās zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 7854 007 **** sadali Gaigalavas pagastā". 

 
6.§ 

Par mantojamās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7856 006 **** sadali Griškānu 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot I.L. 2024.gada 16.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
mantojamās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7856 006 **** 
sadali Griškānu pagastā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par mantojamās zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 7856 006 **** sadali Griškānu pagastā". 

 
7.§ 

Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7886 006 0586 sadali 
Sakstagala pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2024.gada 16.septembra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā 
domes sēdē par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 7886 006 0586 sadali. 
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Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Tas ir tā zemes vienība ar Nr.1? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Jā, tur ir stingrā režīma aizsargjosla. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Tur tāds savdabīgs zemes koridors aiziet. 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Varbūt arī tā, kad uzmērīs urbumu, tad dabā būs jāskatās blakus esošās 
ēkas. Tikai tad, kad sāksies uzmērīšana, varēs vērtēt situāciju. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības 
ar kadastra apzīmējumu 7886 006 0586 sadali Sakstagala pagastā". 

 
8.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Dekšāres 
pagasts, Rēzeknes novads 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”AMETRS” sertificētas zemes ierīkotājas Līgas 
Romančukas 2024.gada 6.septembrī iesniegto zemes ierīcības projektu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam 
“(..)”, Dekšāres pagastā, Rēzeknes novadā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 
nekustamajam īpašumam “(..)”, Dekšāres pagasts, Rēzeknes novads". 

 
9.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” Feimaņu 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”Latvijasmernieks.lv” sertificētas zemes ierīkotājas 
Kristīnes Mundas 2024.gada 10.septembrī iesniegto zemes ierīcības 
projektu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā 
domes sēdē par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)”, Feimaņu pagastā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 
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"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 
nekustamajam īpašumam "(..)" Feimaņu pagastā". 

 
10.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Viļānu 
pagasts, Rēzeknes novads 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”AMETRS” sertificētas zemes ierīkotājas Līgas 
Romančukas 2024.gada 13.septembrī iesniegto zemes ierīcības projektu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam 
“(..)”, Viļānu pagastā, Rēzeknes novadā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 
nekustamajam īpašumam “(..)”, Viļānu pagasts, Rēzeknes novads". 

 
11.§ 

Par priekšfinansējuma piešķiršanu projekta “Vienota komanda - panākumu atslēga” 
realizācijai Dricānu apvienības pārvaldē 

Ziņo Dagnija Deksne: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2024. gada 11. septembra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā 
domes sēdē par priekšfinansējuma piešķiršanu projekta “Vienota 
komanda - panākumu atslēga” realizācijai. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Vai citas komandas Dricānu apvienībā neprasa līdzīgu inventāru? 

Izsaka viedokli Dagnija 
Deksne: 

Nē, pagaidām nav dzirdēts. 

Izsaka viedokli Guntra 
Kuzmina-Jukna: 

Cik komplektus paredzēts iegādāties? 

Izsaka viedokli Dagnija 
Deksne: 

14 komplektus. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Cik sen pastāv komanda? 

Izsaka viedokli Dagnija 
Deksne: 

Drīz būs viens gads. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 
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"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par priekšfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Vienota komanda - panākumu atslēga” realizācijai Dricānu apvienības 
pārvaldē". 

 
12.§ 

Par priekšfinansējuma piešķiršanu projekta “Impulss” ietvaros 
Ziņo Ivars Ikaunieks: Izskatot Viļānu apvienības pārvaldes 2024.gada 18.septembra 

ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par priekšfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Impulss” ietvaros. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kāds būs inventārs? 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

Vairāk ir radošām darbnīcām, lektoru atalgojumam un citām aktivitātēm, 
kas ir izglītojošas, nevis praktisku mantisku apguvei. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Kā tiek aprēķinātas izmaksas, kas ir 6 000 euro? 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

No iepriekšējās pieredzes - samaksa lektoram un nodarbību skaits. Ar 
kultūras nodaļu iepriekš tika runāts, ka vairāk jāpievērš uzmanība 
jauniešiem no 18 līdz 25 gadi, jo šī vecuma grupa Viļānu apvienībā nav 
iesaistīta dažādās aktivitātēs. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Iesniedzot projektu, ir smalki visām pozīcijām jābūt aprakstītām. 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

Jā, tā ir. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par priekšfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Impulss” ietvaros". 

 
13.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Apgaismojums Bērzgales KN skatuvei” ietvaros 
Ziņo Daila Ekimāne: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2024. gada 17. septembra 

ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Apgaismojums Bērzgales KN skatuvei” ietvaros. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Ar vecajiem noteikti bija nepareizi jauda sarēķināta. Bija iekšā ielikti par 
stipru gaismas elementi. 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Iepriekšējā pieredze jau parādīja, ka bija ielikts ne tas labākais 
apgaismojuma materiāls. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Ar šiem tādām problēmām nevajadzētu būt, jo LED gaismu iekārtas 
nerada tik lielu temperatūras kāpumu, lai varētu ietekmēt korpusu. 
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Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Tagad būs LED apgaismojums. Tagad paliek priekšgaismas un sānu 
gaismas. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Ar LED gaismām ir jāskatās, kāds ir siltums. Nav labi, ja gaisma ir pārāk 
vēsa, labāk silta vai zilgana. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Apgaismojums Bērzgales KN skatuvei” ietvaros". 

 
14.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Atpūtas vietas ierīkošana pie Rāznas ezera, 
Mākoņkalna pagasta Lipuškos” ietvaros 

Ziņo Sergejs 
Bašmakovs: 

Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes 2024.gada 23.septembra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Atpūtas 
vietas ierīkošana pie Rāznas ezera, Mākoņkalna pagasta Lipuškos” 
ietvaros. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kāda ir platība? 

Izsaka viedokli Sergejs 
Bašmakovs: 

0,7 ha. Ir doma piesaistīt projektētāju, protams, ievērojot iepirkuma 
likumu. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Uz domes sēdi precīzāk pa pozīcijām varēs izskaidrot? 

Izsaka viedokli Sergejs 
Bašmakovs: 

Protams, sākumā būs projekta izstrāde, apmēram, līdz 5 000 euro. Pārējā 
summa paredzēta būvdarbiem un 2% būvuzraudzībai. Pēc projekta 
izstrādes summā būs precizējums. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Tie nebūs 100 000 euro? 

Izsaka viedokli Sergejs 
Bašmakovs: 

Tiek plānots 100 000 kopā ar PVN. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Indikatīvi tie ir 100 000 euro. 

Izsaka viedokli Sergejs 
Bašmakovs: 

Tur ir plānots asfaltēt arī stāvlaukumu, gājēju celiņi, bruģēšana, 
ugunskura vieta, nojume, atpūtas vieta bērniem. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Līdz kuram laikam jūs gribat realizēt visu projektu? 

Izsaka viedokli Sergejs 
Bašmakovs: 

Cerams, ka līdz nākamā gada beigām. Ja projekts tiks atbalstīts, tad 
šogad jau sāksim iepirkuma procedūru. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Varbūt uz domes sēdi varētu grafisko pielikumu pievienot? 

Izsaka viedokli Sergejs 
Bašmakovs: 

Mums ir tikai aptuvena vizualizācija. Projektēšanas laikā būs izmaiņas 
un papildinājumi. 
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Izsaka viedokli Artūrs 
Šķesters: 

Šādiem projektiem maksimālais atbalsta ir 100 000 euro? 

Izsaka viedokli Sergejs 
Bašmakovs: 

Jā. Mēs ejam pa maksimumu, jo būvdarbi ir dārgi. Ir plānota arī 
elektrības pieslēgšana, WiFi. 

Izsaka viedokli Vasīlijs 
Arbidāns: 

Projektētāji vien paņems 10 līdz 15%. 

Izsaka viedokli Sergejs 
Bašmakovs: 

Līdz 5 000 euro. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Atbalsta dienests visu ļoti skrupulozi visu izvērtē. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Tajā vietā, ko ir plānots attīstīt, laivu nolaišanas vieta ir nekāda. Tādēļ 
tiks būvēta apvienības pārvaldes vieta. Kopumā, krasts ir sakārtots. 
Tūristi uz turieni brauc jau vēsturiski. 

Izsaka viedokli Sergejs 
Bašmakovs: 

Tur ved ceļš uz Mākoņkalnu, Lūznavas muižu. 

Izsaka viedokli Guntra 
Kuzmina-Jukna: 

Kāda ir pieredze ar kārtības uzturēšanu šādās vietās? Vai varēs 
izkontrolēt? 

Izsaka viedokli Sergejs 
Bašmakovs: 

Jā. Arī šobrīd katru sezonu tiek pasūtītas atkritumu urnas, tualeti, regulāri 
viss tiek kopts. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Ir riski 5 gadus visu noturēt kārtībā, bez sabojāšanas. Vai video 
novērošana arī ir paredzēta? 

Izsaka viedokli Sergejs 
Bašmakovs: 

Jā, būs ielikts projektēšanas uzdevumā. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Skaidrs, ka ir jāsakopj, jo labiekārtošana ir viena no pašvaldības 
funkcijām. 

Deputāti: (debatē) 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Atpūtas vietas ierīkošana pie Rāznas ezera, Mākoņkalna pagasta 
Lipuškos” ietvaros". 

 
15.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “F. Trasuna muzeja “Kolnasāta” memoriālās 
mājas vides pieejamības nodrošināšana personām ar īpašām vajadzībām” ietvaros 

Ziņo Digna 
Langenfelde: 

Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2024. gada 19. septembra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “F. Trasuna 
muzeja “Kolnasāta” memoriālās mājas vides pieejamības nodrošināšana 
personām ar īpašām vajadzībām” ietvaros. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Piekļuve ir ne tikai no galvenās, bet ir plānota arī starp telpām? 
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Izsaka viedokli Digna 
Langenfelde: 

Jā, jo mums ir augsti sliekšņi un vecākiem cilvēkiem ir grūti pārkāpt. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Noteikti, ka tiks ievērotas visas normas, kas attiecas uz kultūras 
mantojuma saglabāšanu? 

Izsaka viedokli Digna 
Langenfelde: 

Noteikti, jā. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Šādas sētas ir neatņemama sastāvdaļa. Ja kaut kas tiek demontēts, tad 
uzreiz pazūd vērtība. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Vai ir paredzēts ierīkot arī tualetes? 

Izsaka viedokli Digna 
Langenfelde: 

Izstāžu namā tualetes jau ir pielāgotas cilvēkiem ar īpašām vajadzībām. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “F. 
Trasuna muzeja “Kolnasāta” memoriālās mājas vides pieejamības 
nodrošināšana personām ar īpašām vajadzībām” ietvaros". 

 
16.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai „Griškānu pagasta sieviešu klubs “Smaids” 
projekta „Čigānu tērpu atjaunošana un papildināšana Griškānu pagasta vokālajam 

ansamblim “Čarger”” ietvaros 
Ziņo Sergejs 
Bašmakovs: 

Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes 2024.gada 23.septembra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai „Griškānu 
pagasta sieviešu klubs “Smaids” projekta „Čigānu tērpu atjaunošana un 
papildināšana Griškānu pagasta vokālajam ansamblim “Čarger”” 
ietvaros. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kolektīvs ir aktīvs, piedalās dažādos pasākumos. 

Izsaka viedokli Sergejs 
Bašmakovs: 

Ir paredzēts Kaunatas līdzfinansējums Kaunatas apvienības budžeta 
tāmes. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Kur tērpi tiks darināti? 

Izsaka viedokli Sergejs 
Bašmakovs: 

Biedrības vadītāja teica, ka Rēzeknē ir divi uzņēmēji. Viņa veiks tirgus 
izpēti, tad būs zināms precīzāk. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 
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NOLEMJ: 

Akceptēt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai 
„Griškānu pagasta sieviešu klubs “Smaids” projekta „Čigānu tērpu 
atjaunošana un papildināšana Griškānu pagasta vokālajam ansamblim 
“Čarger”” ietvaros". 

 
17.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Iekārtu iegāde Pušas pagasta bērnu rotaļu 
laukumam'' ietvaros 

Ziņo Gatis Pučka: Izskatot Maltas apvienības pārvaldes 2024.gada 19.septembra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Iekārtu 
iegāde Pušas pagasta bērnu rotaļu laukumam'’ ietvaros. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Summa ir indikatīva? 

Izsaka viedokli Gatis 
Pučka: 

Jā, jāskatās, kāds būs piedāvājums. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Iekārtu iegāde Pušas pagasta bērnu rotaļu laukumam'' ietvaros". 

 
18.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Inventāra iegāde Gaigalavas kultūras namam” 
ietvaros 

Ziņo Diāna Mihailova: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2024. gada 18. septembra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Inventāra 
iegāde Gaigalavas kultūras namam” ietvaros. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kurai zālei plānots mainīt? 

Izsaka viedokli Diāna 
Mihailova: 

Stabu zālei. Lielajā zālē krēsli jau ir. Arī Jauniešu centrs izmanto šo 
inventāru. Būtu labi arī galdus nomainīt. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

90% atbalsts ir kā biedrības nauda? 

Izsaka viedokli Diāna 
Mihailova: 

Jā, publiskais finansējums. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Sabiedriskā labuma organizācijām taču ir 70%. 

Izsaka viedokli Diāna 
Mihailova: 

Intensitāte var būt paaugstināta arī līdz 90%. Un mums līdzfinansējums 
būs 10%. 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Inventāra iegāde Gaigalavas kultūras namam” ietvaros". 

 
19.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Jautriem mirkļiem un aktīvam dzīvesveidam” 
ietvaros 

Ziņo Diāna Mihailova: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2024. gada 18. septembra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Jautriem 
mirkļiem un aktīvam dzīvesveidam” ietvaros. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Cik pagastos plānots uzstādīt? 

Izsaka viedokli Diāna 
Mihailovs: 

4 pagastos. Apsekojot pagastu, tieši šajos tika konstatēts, ka trūkst rotaļu 
laukuma. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Vai līdz šim atbalsts nav bijis šajos pagastos? 

Izsaka viedokli Diāna 
Mihailova: 

Nav bijis. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Noteikti jāvērš uzmanība uz rotaļu laukumiem, ka tie ir jāreģistrē. Šo 
faktu nedrīkst aizmirst. Pirms iepirkuma veikšanas noteikti būtu 
jākonsultējas ar Kaunatas apvienību, jo tā ir visvairāk darījusi un 
sadūrusies ar problēmām. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Jautriem mirkļiem un aktīvam dzīvesveidam” ietvaros". 

 
20.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Lūznavas muižas āra virtuves iegāde’’ ietvaros 
Ziņo Gatis Pučka: Izskatot Maltas apvienības pārvaldes 2024.gada 20.septembra 

ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Lūznavas 
muižas āra virtuves iegāde’’ ietvaros. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 
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"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Lūznavas muižas āra virtuves iegāde’’ ietvaros". 

 
21.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Priekšgaismas Nautrēnu sporta halles – 
kultūras nama skatuvei” ietvaros 

Ziņo Daila Ekimāne: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2024.gada 17.septembra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Priekšgaismas Nautrēnu sporta halles – kultūras nama skatuvei” 
ietvaros. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Uzreiz ir ierosinājums izņemt sporta halles nosaukumu un atstāt kultūras 
nama nosaukumu. 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Pagaidām datu bāzē tas saucas Sporta halle Kultūras nams. Tur ir 
nepieciešamas noteiktas darbības. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Lai nemulsinātu cilvēkus. 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Jā, droši vien. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Priekšgaismas ir svarīgas standarta pasākumiem, nemaz nerunājot par 
specifiskākām teātra izrādēm. 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Priekšgaismas nepieciešamas, lai vismaz sejas būtu redzamas. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Priekšgaismas Nautrēnu sporta halles – kultūras nama skatuvei” 
ietvaros". 

 
22.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Priekškara un žalūziju iegāde Nagļu tautas 
namam’’ ietvaros 

Ziņo Diāna Mihailova: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2024.gada 18.septembra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Priekškara un žalūziju iegāde Nagļu tautas namam’’ ietvaros. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Žalūzijas ir domātas, lai aptumšotu telpas? 

Izsaka viedokli Diāna 
Mihailova: 

Jā, jo Tautas namam nav skatuves priekškara, un zāles slogi ir bez 
aizkariem un žalūzijām. 
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Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Ir plānota visam loga korpusam vienota žalūzija vai katram logam 
atsevišķi? 

Izsaka viedokli Diāna 
Mihailova: 

Katram logam atsevišķa žalūzija. Kopā 6 žalūzijas. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Kādi kolektīvi darbojas Nagļu kultūras namā? 

Izsaka viedokli Diāna 
Mihailova: 

Tur ir deju kolektīvi, ansambļi. Tur notiek Zvejnieksvētki. Aktivitāte ir 
liela. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Priekškara un žalūziju iegāde Nagļu tautas namam’’ ietvaros". 

 
23.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Štikānu kultūras nama siltināšana’’ ietvaros 
Ziņo Gatis Pučka: Izskatot Maltas apvienības pārvaldes 2024.gada 20.septembra 

ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Štikānu 
kultūras nama siltināšana’’ ietvaros. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Ko ir plānots darīt? 

Izsaka viedokli Gatis 
Pučka: 

Fasādes siltināšana, durvju maiņa, kur nepieciešams, logu maiņa, jumts. 
Pēc projekta realizācijas ir plāns pārcelt uz turieni arī bibliotēku. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Vai līdzekļu pietiks? 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Noteikti, ka nepietiks. 

Izsaka viedokli Gatis 
Pučka: 

Nevaru noteikti apgalvot. Kā rāda pieredze, tad būvdarbiem varētu arī 
nepietikt. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Naudu ņems no atsavināšanas līdzekļiem, ja pietrūks? 

Izsaka viedokli Gatis 
Pučka: 

Jā, tāda bija doma. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

2025.gada budžeta līdzekļi? 

Izsaka viedokli Gatis 
Pučka: 

Jā, jo iepirkuma un būvniecības process nenotiek tik ātri. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 
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"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Štikānu kultūras nama siltināšana’’ ietvaros". 

 
24.§ 

Par iesnieguma par iniciatīvu “Par Rēzeknes novada Strūžānu purvu bez vēja 
ģeneratoriem” izskatīšanu 

Ziņo Ilona Turka: Izskatot E.M. 2024.gada 17.septembra kolektīvo iesniegumu, lūdzu 
izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par iesnieguma par 
iniciatīvu “Par Rēzeknes novada Strūžānu purvu bez vēja ģeneratoriem” 
izskatīšanu. 

Ziņo Jolanta Lontone: (papildina Ilonas Turkas ziņojumu) 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

(aicina izteikt viedokli uzaicinātajām personām) 

Izsaka viedokli Evita 
Malinovska: 

Iesniegumā ir minētas visas mūsu bažas. Jautājums ir, kā mēs to visu 
tālāk varam apspriest? No mūsu puses ir pētījumi, kas liecina, ka var būt 
veselības problēmas. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Dotajā brīdī netiek iesniegta atļauja būvēt vai nebūvēt. Šobrīd tiek 
izstrādāts detālplānojums, kas ir likuma ietvaros. Tālāk, vai būvēt parku, 
vai, nē, skatīsies attiecīgās ministrijas. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Plašāk par šiem jautājumiem varēs diskutēt sabiedriskās apspriešanas, 
kas notiks detālplānojuma izstrādes ietvaros. Tā būs vislabākā vieta, kur 
varēs diskutēt ar detālplānojuma izstrādātājiem, rādīt savus pētījuma 
rezultātus ar argumentētiem skaitļiem un faktiem. 

Izsaka viedokli Evita 
Malinovska: 

Iesniegumi tika rakstīti, lai jūs būtu lietas kursā, ka ir daudz cilvēku, kuri 
ir pret. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Galvenais sekot līdzi, kad notiek publiskās apspriešanas. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Demokrātiskā valstī mums ir jārīkojas nevis uz emocijām, bet pēc 
likuma. 

Deputāti, ziņotājs, 
uzaicinātās personas: 

(debatē) 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par iesnieguma par iniciatīvu “Par Rēzeknes novada 
Strūžānu purvu bez vēja ģeneratoriem” izskatīšanu". 

 
25.§ 

Informatīvais ziņojums par saņemtajiem iedzīvotāju iesniegumiem pret vēja parku 
Strūžānu pagastā 

Izskatīts: 
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Informatīvais ziņojums par saņemtajiem iedzīvotāju iesniegumiem pret vēja parku 
Strūžānu pagastā. 

26.§ 
Par dalību projektā “Viļānu muižas parka svētku aprīkojuma iegāde” un līdzfinansējuma 

piešķiršanu 
Ziņo Ivars Ikaunieks: Izskatot Viļānu apvienības pārvaldes 2024.gada 25.septembra 

ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par dalību projektā “Viļānu muižas parka svētku 
aprīkojuma iegāde” un līdzfinansējuma piešķiršanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par dalību projektā “Viļānu muižas parka 
svētku aprīkojuma iegāde” un līdzfinansējuma piešķiršanu". 

 
27.§ 

Par dalību projektā “Skatītāju tribīņu iegāde Viļānu sporta hallei ” un līdzfinansējuma 
piešķiršanu 

Ziņo Ivars Ikaunieks: Izskatot Viļānu apvienības pārvaldes 2024.gada 25.septembra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par dalību projektā “Skatītāju tribīņu iegāde Viļānu 
sporta hallei ” un līdzfinansējuma piešķiršanu. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Pirmajā vai otrajā stāvā? 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

Abos stāvos, balkonā un nišās. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Cik rindu būs? 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

Skatīsimies labāko piedāvājumu, līdz ar to arī cena atšķiras. Mēs gribam, 
lai ir saliekamas. Ir no kā izvēlēties un aprakstīt tehnisko specifikāciju. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par dalību projektā “Skatītāju tribīņu iegāde 
Viļānu sporta hallei ” un līdzfinansējuma piešķiršanu". 

 
28.§ 

Par dalību projektā “Daudzfunkcionālais sporta laukums " Enerģijas parks"” un 
līdzfinansējuma piešķiršanu 
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Ziņo Ivars Ikaunieks: Izskatot Viļānu apvienības pārvaldes 2024.gada 25.septembra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par dalību projektā “Daudzfunkcionālais sporta 
laukums " Enerģijas parks"” un līdzfinansējuma piešķiršanu. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Apakšā asfalta laukums? 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

Jā. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Vasarā var ierīkot jebko citu. 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

Jā, vasarā var jebkādus citus sporta veidus, kā arī var uzklāt kādu citu 
segumu. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Ar segumiem jābūt uzmanīgiem, jo ir tādi, kurus grūti kopt. 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

Ir apzinātas visas cenas, tais skaitā arī bortiem, jo iepriekšējie bija pilnīgi 
nolietojušies. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kas ir ar esošajiem bortiem? 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

Tie izjuka un tika demontēti 2 gadi atpakaļ. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par dalību projektā “Daudzfunkcionālais 
sporta laukums " Enerģijas parks"” un līdzfinansējuma piešķiršanu". 

 
29.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu Viļānu Mūzikas un mākslas skolas atbalsta biedrībai 
projekta “Mobilās skatuves grīdas iegāde ārtelpu un telpu kultūrizglītojošo pasākumu 

organizēšanai Rēzeknes novadā” ietvaros 
Ziņo Ivars Ikaunieks: Izskatot Viļānu apvienības pārvaldes 2024.gada 25.septembra 

ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu Viļānu Mūzikas un 
mākslas skolas atbalsta biedrībai projekta “Mobilās skatuves grīdas 
iegāde ārtelpu un telpu kultūrizglītojošo pasākumu organizēšanai 
Rēzeknes novadā” ietvaros. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Galvenais, lai ir saderība. 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

Jā, tam ir pievērsta uzmanība. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko) 
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"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu Viļānu 
Mūzikas un mākslas skolas atbalsta biedrībai projekta “Mobilās skatuves 
grīdas iegāde ārtelpu un telpu kultūrizglītojošo pasākumu organizēšanai 
Rēzeknes novadā” ietvaros". 

 
 

 
Sēde slēgta plkst. 10:57 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:  Guntis Rasims 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 

 


